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ACTA DEL CONSELL SECTORIAL DE LA GENT GRAN JULIOL 2020 

 

Acta de la sessió celebrada el dia  14 de juliol de 2020 a les 18:40 hores. 

A la sala de plens de la Seu del Districte de Nou Barris s’hi reuneix, en sessió 

extraordinària, el Consell sectorial de la Gent Gran de Nou Barris. 

Assisteixen els consellers i les conselleres dels grups municipals següents: 

- Sra. Montserrat Cuspinera Inglés del grup d'ERC 

- Sra Esther Flaquer García del grup BCNComú 

- Sra. Noemí Martín Peña del grup de C’s 

- Sr. Javier Barreña Flores del grup de PPC 

 

Hi concorren de manera presencial: 

 Sra. Sonia Nieto Sánchez, presidenta del Consell i consellera del grup 

PSC 

 Cèlia, Teresa i Angela (representants Aula extensió universitària) 

 Sr. Manuel Giraldo 

 Sr. Lucas Juan 

 Sra. Rosa Morales 

 Sra. M Pilar Jiménez 

 Sr. Rafael Mesa 

 Sr. José Jiménez 

 Sra. Carmen Gutiérrez 

 Sr. Joan Termes 

 Sra. Neus Pérez 

 Sr. Joan Martín 

 Sr. Carme Rodríguez 

 Sra. Mayte Lluch (Esport 3) 

 Sra. Patricia Navarro (dinamitzadora CGG Vilapicina i Torre Llobeta) 

 Sra. Rosina Padilla (representant Residència Molí) 

 Sra. Paqui Castillo (Coordinadora residèncias 5+1) 

 Sra. M Carmen Murcia 

 Sra. Luisa Olivares (Associació Gent Gran Torre Baró) 



 

 Sra. Maria Teresa Hidalga (Associació Gent Gran Torre Baró) 

 Tècniques del Pla de dinamització 

 

De manera virtual: 

 Sr. José M Nieto (Vicepresident Consell 

 Sra. Lola Ortíz (dinamitzadora CGG Can Peguera) 

 AG 

 RC 

 

Amb el següent:  

ORDRE DEL DIA 
 

1. Benvinguda i presentació. 

2. Informació de les actuacions dutes a terme durant el període de 
confinament produït per la COVID19. 

3. Informació d'obertura i funcionament dels casals de gent gran. 

4. Propostes de futur: ronda de suggeriments per part dels assistents. 

5. Torn obert de paraules. 
 
Constatada l’existència de quòrum legal, s’inicia la sessió. 

A petició de la presidenta del consell es fa un minut de silenci en memòria de 

les víctimes de la COVID19. 

Té la paraula la presidenta. Explica la nova incorporació del Sr. Francesc 

Xavier Marcè Carol com a regidor del Districte de Nou Barris. 

Passa a presentar l'informe de totes les actuacions realitzades durant el 

confinament: 

 Repartiment cistelles menjar. 

 Trucades viatgers IMSERSO per poder realitzar els tràmits per tornar a 
casa. 

 Joves dels ERASMUS que s'han quedat compartint pis amb les 
persones grans (un total de 29 persones) 

 VINCLES. S'està treballant per ampliar el programa durant a partir del 
2021. 

 Tema "Soledat no volguda" (presentació estratègia). 

 Trucades des dels casals de gent gran per conèixer l'estat de les 
persones grans. 

 S'ha potenciat la comunicació mitjançant el Whatsapp, intentant que 
ningú quedés desconnectat. 

 Recolzament realitzat per grups de veïns. 



 

 

Comenta l'oferta d'activitats durant el retorn al mes de setembre. N'hi haurà 

online. Es faran cursos d'Internet per intentar reduir la bretxa digital. 

Es posarà en contacte amb entitats i mercats per apropar el comerç a la gent 

gran: "Comerç amigable" 

Es passa al torn obert de paraules. 

El Sr. Giraldo es queixa de la neteja dels voltants del CGG Casa Nostra. 

També comenta el tema dels ordinadors i de la necessitat de fomentar el tema 

de la informàtica. 

El Sr. Miquel es queixa de que la majoria d'activitats que es feien dins dels 

casals ara no es podran fer pels aforaments limitats que marca la normativa 

sanitària. 

El Sr. José M aporta una visió més positiva del retorn a l'activitat dels casals de 

gent gran. S'hauran d'acostumar a la nova situació i aprendre les noves 

tecnologies. 

El Sr Rafael està preocupat per com s'escolliran les persones per fer els tallers. 

Aprofita per fer una queixa de la mala gestió del govern: sense mascaretes, 

reunions amb massa gent, etc. També es queixa del mal estat dels carrers, 

dels jocs infantils, etc. Per ell l'Audiència Pública no serveix per res. Només per 

demanar pisos. Acaba demanant més personal al CGG Roquetes per poder fer 

més activitats. 

La Sra. Carmen demana petites reparacions al CGG Roquetes: tapar la 

claraboia que està ubicada sobre la taula de l'Eduard, la porta d'entrada pesa 

molt. Vol saber si es reduiran els tallers al casal de gent gran. 

El Sr Joan (voluntari del CGG Vilapicina) es queixa del carril bici ubicat davant 

del casal i de la brutícia que deixen els immigrants. 

Al Sr. José li preocupa l'obertura dels casals. 

La Sra. Rosa Morales proposa fer activitats a l'exterior del Casal de Gent Gran 

Pau Casals. 

La Sra. Paqui insisteix en el seguiment a les residències de Nou Barris. 

La Sra. Rosina agraeix a l'Ajuntament tota la feina feta fins ara. Demana que 

l'espai que s'ha cedit darrera de la Residència Molí per les trobades amb els 

familiars dels residents el puguin utilitzar sempre. Es queixa del protocol de la 

desescalada, ja que no s'ha tingut en compte a les famílies i s'ha escoltat més 

a la patronal. 



 

La Sra. M Carmen proposa que les persones sense família que viuen a 

residències puguin sortir al carrer amb voluntariat. 

El Sr. Lucas es queixa de la promoció que s'ha fet del comerç, ja que només 

s'ha tingut en compte el gran, deixant de banda el comerç petit. 

La presidenta passa a donar respostes: 

 L'empresa de la neteja és canviarà. S'està treballant per barris tots els 
punts crítics. Durant el confinament s'ha hagut de reduir 1/3 el personal, 
però un cop recuperada la plantilla al 100% es notarà la millora. Hi ha un 
problema d'incivisme. 

 Es buscaran alternatives al carril bici dels Quinze. 

 En relació a la poca operativitat de l'Audiència Pública, comunica que 
s'està treballant per registrar la pregunta i d'aquest manera tothom pugui 
participar. 

 Es treballarà amb educació vial i la gent gran. 

 El tema de les residències es treballarà juntament amb Salut. 
 

I, sense més assumptes a tractar, la Presidenta aixeca la sessió a les 21.00 

hores. 

 

 

 


